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Tak jak zapowiadano od kilku tygodni, Stefano Okaka przeszedł na

zasadzie wypożyczenia do Parmy. Dziś wychowanek Romy przeszedł w

nowym klubie pierwszy trening, a następnie został oficjalnie

zaprezentowany. Na konferencji prasowej mówił m.in. o braku miejsca w

Romie. 

 

- Od młodego, grałem zawsze ze starszymi ode mnie, z powodu moich warunków

fizycznych. Dorastając jednak, rzeczy się zmieniają i trzeba zwracać szczególną

uwagę na poprawę techniki. Pod tym względem mogę być nieco słaby. W ostatnich

miesiącach nie znajdowałem zbyt wiele przestrzeni w Romie, jednak ciężko

trenowałem pracując właśnie nad poprawą mojej techniki. Teraz odczuwam

niezbędną dojrzałość, aby zrobić skok jakościowy. Jestem do pełnej dyspozycji

trenera. Posiada doświadczenie, aby dokonać jak najlepsze oceny w stosunku do

mojej osoby. Czuję, że mogę grać na każdej pozycji w trójce atakujących. Nie będzie

wielkich problemów z aklimatyzacją. Ta grupa jest wielką rodziną złożoną ze

skromnych chłopaków. Wśród nich odnalazłem Biabianyego, którego znałem z

czasów w Modenie i z którym szybko się dogadałem.
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